
Yhtenäiskoulun johtokunta § 19 25.06.2019

Koulun sisäilma- ja tila-asiat

Johtok § 19 Valmistelija: yhtenäiskoulun rehtori p. 040 5618210

 Kunnanvaltuusto käsittelee kokouksessaan 17.6.2019 kun nan hal li-
tuk sen tekemää esitystä:
1. Koulukeskuksen tulevaisuuden suunnittelua jatketaan (liitteenä
ole vas sa) selvitysraportissa mainitun vaihtoehto B:n (ns. hyb ri di kou-
lu) pohjalta.

 2. Vuoden 2020 talousarvioon sekä vuosien 2021 ja 2022 ta lous-
suun ni tel miin tehdään 5,7 miljoonan euron investointivaraus Kuh-
mois ten yhtenäiskoulun uudisrakennukselle vaihtoehto B:n pohjalta
(ns. hybridikoulu). Investoinnin rahoituksesta päätetään syksyllä
2019 vuoden 2020 talousarvion laadinnan yhteydessä.

 3. Investoinnin kokonaiskustannukset irtaimistoineen eivät saa ylit tää
5,7 miljoonaa euroa.

 Tekninen lautakunta käsittelee kokouksessaan 12.6.2019 teknisen
joh ta jan tekemää ehdotusta pienten väistötilojen hankkimisesta kou-
lun välittömään läheisyyteen lukuvuosiksi 2019 - 2020 ja 2020 - 2021
Cramo Adapteo Oy:ltä. Tilat sisältävät kaksi luokkaa noin 55 ne liö-
met riä per kap pa le, pienryhmätilan noin 25 neliömetriä sekä WC-ti-
lan ja etei sen.

Ehdotus: Johtokunta keskustelee koulun sisäilma- ja tila-asioista se-
kä tehtyjen ratkaisujen vaikutuksista koulun arkeen tulevina vuosina.

Päätös:  Sivistystoimenjohtaja kertoi kunnanvaltuuston kokouksen
17.6.2019 jälkeisen päivitetyn tilanteen koskien koulukeskuksen
uudisrakennusta sekä väistötilojen hankintaa.

 Syksyllä pihaan tulevan moduulikoulun ansiosta, joka koostuu
kolmesta luokkatilasta, koko yhtenäiskoulun opetus saadaan
järjestettyä koulukeskuksen alueelle.

 Sivistyksen toimialalle on tulossa säästövelvoitteita jo tänä vuonna,
palvelun tason säilyttäminen on kuitenkin tavoitteena koulun arjessa.

 Keskusteltiin myös johtokunnan roolista koulusuunnittelussa ja
–rakentamisessa. Asian etenemisen vaiheista tiedotetaan
säännöllisesti ja oppilailla, opiskelijoilla, henkilöstöllä sekä huoltajilla
on mahdollisuus tutustua suunnitelmiin ja kertoa näkemyksensä.
Johtokunta totesi tärkeäksi kokoontua nykyistä useammin
koulusuunnittelun ja –rakentamisen edetessä.




